
万方数据



新时代中国特色社会主义金融问题论述研究 / 5
闻岳春

基于 XGBoost 模型的银行信贷高风险客户识别研究
———以我国 Y 银行为例 / 17
顾洲一

金融衍生品服务“三农”创新模式探析 / 29
于凤芹 刘柯

金融衍生品交易对银行经营绩效和信贷扩张的影响研究 / 39
王程广

金融科技对上海金融中心升级的影响探析 / 50
贾德铮

大数据时代中国股票市场有效性研究 / 60
莫易娴 周乐敏

目录

2020 年第 1 期 （总第 157 期 ）

金融理论

英文译校：许元戎 技术编辑：晨曦

证券市场

金融实务

金融科技

万方数据



CONTENTS

期刊基本参数：ＣＮ31－2143 ／ Ｆ*1989*B*16*120*ＺＨ*Ｐ*￥16．00*1200*10*2020－02

保险研究

随机利率下半连续型寿险产品定价分析 / 73
刘文文 文忠桥

美德型领导研究：现状与未来 / 84
刘云 李宪立 刘凤霞

政治关联对创业板企业创新效率的影响研究
———基于 DEA 模型的分析 / 99
刘晓慧 刘西国

普惠金融体系下小微企业的生命周期管理
———基于反洗钱等整合视角 / 108
蔡宁伟

经济与管理

万方数据



Journal of Shanghai Lixin University of Accounting and Finance
Ｎｏ． １， 2020 （ Ｓｅｒｉｅｓ Ｎｏ． １57）

CONTENTS

Financial Theory
Research on Ｆinancial Thought of Socialism with Ｃhinese Ｃharacteristics for a Ｎew Era
WEN Yuechun

Financial Practice
A Study of the Ｈigh－risk Ｃustomer Identification of Bank Ｃredit Based on XGBoost Model：
Taking Y Bank as an Example
GU Zhouyi
Analysis of the Innovative Mode of Ｆinancial Derivatives Serving “Agriculture， Rural Areas and
Ｆarmers”
YU Fengqin， LIU Ke
The Impact of Ｆinancial Derivatives Trading on Bank’s Business Ｐerformance and Ｃredit
Expansion
WANG Chengguang

Financial Technology
The Impact of Ｆintech on Shanghai’s Ｆinancial Ｃenter Ｃonstruction
JIA Dezheng

Security Market
The Ｃhange of the Effectiveness of Ｃhina’s Stock Market in the Era of Big Data
MO Yixian， ZHOU Lemin

Insurance Research
Ｐricing Analysis of Semi－continuous Life Insurance Ｐroducts under Stochastic Interest Rate
LIU Wenwen， WEN Zhongqiao

Economics and Management
Research on Virtuous Leadership： Ｃurrent Situation and Ｆuture
LIU Yun， LI Xianli， LIU Fengxia
Research on the Influence of Ｐolitical Ｃonnections on the Innovation Efficiency of GEM
Enterprises： Based on the Analysis of DEA Model
LIU Xiaohui， LIU Xiguo
Life Ｃycle Management of SMEs in the Inclusive Ｆinance System： Based on an Integrated
Ｐerspective of AML etc．
CAI Ningwei

5

17

29

39

50

60

84

99

73

108

万方数据


